

Centre for Sign Linguistics and Deaf Studies
Department of Linguistics and Modern Languages, The Chinese University of Hong Kong
香港中文大學語言學及現代語言系
手語及聾人研究中心

Registration Form for Seminar

講座報名表格

Details of Seminar 講座詳情

Speaker 講者: Prof. Christopher Stone

Title of Presentation 演講題目: Interpreter training, Development and Assessment: Which Model Fits?

翻譯的培訓、發展與評估:適宜哪種模式?

Date 日期: 2 / 2 / 2014 (Monday / 星期一)

Time 時間: 18:00 - 19:30

Venue 地點: LT7, Cheng Yu Tung Building, The Chinese University of Hong Kong

香港中文大學鄭裕彤樓7號演講廳

Fee 費用: 港幣 HK\$200

Personal Information 個人負配	
Name 姓名:	Contact no./SMS 聯絡號碼/短訊:
Email 電郵:	Fax No. 傳真:
Organization (if applicable) 機構(如適用):	
Hearing status 聽力狀態: □ Deaf 聾 □ Hearing 健聽 □ Hard of Hearing 弱聽	
Signature 簽署:	Date 日期:

Please pass the completed registration form to our Centre through fax or email by **29 January 2015 (Thursday)**.

請將填妥的報名表格於 2015 年 1 月 29 日(星期四) 或之前以傳真或電郵形式交至本中心。

Fax no. 傳真號碼: 3943-4179

Email 電郵地址: seminar@cslds.org (subject as "Registration for seminar" 電郵標題請註明「登記講座」)

Note 請注意:

Late registration will not be accepted. Successful registrant will receive email notice by **30 January 2015**.

Registration fee (in cash only, and no changes will be given) will be collected on-site.

恕不接受逾期登記。成功登記者將於 2015 年 1 月 30 日 或之前收到電郵通知。

登記費用將於現場收取(只接受現金,並不設找贖)。

